

Title (en)

Device for releasing a cover of a swing door

Title (de)

Vorrichtung zum Freigeben einer Schwenktürverkleidung

Title (fr)

Dispositif de dégagement d'un habillage équipant une porte pivotante

Publication

**EP 1321718 A1 20030625 (FR)**

Application

**EP 02293162 A 20021219**

Priority

FR 0116643 A 20011221

Abstract (en)

The door trim mounting for a microwave oven has the trim (10) connected by a crank (12) to the oven frame. There are first guides between the two mounting points of the crank to the frame, provided on each side of the pivot axis (A) between the door (8) and the crank. In the closed position of the door, the crank is parallel to the door. Second movement guides are provided on the side of the door opposite to the pivot axis, between the trim and the door.

Abstract (fr)

Du côté de l'axe de pivotement, l'habillage (10) est relié par une biellette (12) au bâti. En position fermée de la porte (8) la biellette (12) est sensiblement parallèle à la porte (8). La biellette (12) est guidée par rapport à la porte (8) pivotante entre les deux points d'attache de la biellette (12) qui se trouvent de part et d'autre de l'axe de pivotement et du côté de la porte opposé à l'axe de pivotement l'habillage (10) est guidé sur la porte (8). Application à des appareils électroménagers tels par exemple des fours à micro-ondes. <IMAGE>

IPC 1-7

**F24C 15/02**

IPC 8 full level

**F24C 15/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 15/023** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2457097 A1 19801219 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
- [A] DE 2921187 A1 19801204 - BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1321718 A1 20030625; EP 1321718 B1 20051130; AT E311572 T1 20051215; DE 60207673 D1 20060105; DE 60207673 T2 20060907; ES 2254628 T3 20060616; FR 2833990 A1 20030627; FR 2833990 B1 20040402**

DOCDB simple family (application)

**EP 02293162 A 20021219; AT 02293162 T 20021219; DE 60207673 T 20021219; ES 02293162 T 20021219; FR 0116643 A 20011221**